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هدف وظيفي إداري
A highly mindful and experienced management coordinator who communicates with clients and employees and coordinates between all sides, as well as my outstanding ability to solve problems and organize between departments, my goal is to gain new experiences through your organization	

منسق إداري متوقد الذهن وذو خبرة في التواصل مع العملاء والموظفين والتنسيق بين جميع الجهات، فضلًا عن قدراتي المتميزة في حل المشكلات والتنظيم بين الإدارات، هدفي هو اكتساب خبرات جديدة من خلال مؤسستكم

هدف وظيفي مستقبلي

A difficult task man who can collect information and use it as a magic tool to upgrade websites, have the ability to bring the strongest keywords to place the site at the forefront, and I can choose good content acceptable to search engines, looking to hone my skills and gain more experience through your esteemed company.

	رجل المهام الصعبة القادر على جمع المعلومات واستخدامها كأدوات سحرية من أجل الارتقاء بالمواقع الإلكترونية، امتلك القدرة على جلب أقوى الكلمات المفتاحية لوضع الموقع في المقدمة، كما يمكنني اختيار المحتوى الجيد المقبول لدى محركات البحث، اتطلع لصقل مهاراتي واكتساب المزيد من الخبرات من خلال شركتكم الموقرة.

هدف وظيفي طبي

A physician with extensive experience in the detection and diagnosis of illnesses, I have outstanding abilities to inform the patient of his illness in an easy and understandable language, and I can reconcile the members of the team in the operating rooms and treatment rooms.	

طبيب ذو خبرة واسعة في الكشف وتشخيص الحالات المرضية، ولدي قدرات متميزة من أجل إعلام المريض بمرضه بلغة سهلة ومفهومة، كما يمكنني أن أقوم بالتوفيق بين أعضاء الفريق في غرف العمليات وغرف العلاج.
هدف وظيفي هندسي

An engineer with deep knowledge of infrastructure, my goal is to create new architectural schemes, I can also work desktop and have good experience in using a range of programs specializing in engineering drawing, I look forward to working with you in a position suitable for my expertise
مهندس ذو معرفة عميقة بالبنية التحتية، هدفي هو ابتكار مخططات عمرانية جديدة، ويمكنني أيضًا العمل بصورة مكتبية ولدي خبرة جيدة في استخدام مجموعة من البرامج المتخصصة في الرسم الهندسي، اتطلع إلى العمل معكم في منصب مناسب لخبراتي

هدف وظيفي لمحامي أو قانوني

A legal representative who is skillful in dealing with clients and the ability to conclude contracts and be present in the courts, has the ability to research and verify the facts, and I have advantages in resolving disputes and satisfying the parties, I look forward to working with a significant lawyer in the field to gain more experience	

ممثل قانوني ذو حنكة في التعامل مع العملاء والقدرة على إبرام العقود والتواجد في المحاكم، كما أمتلك القدرة على البحث والتدقيق للوصول إلى الحقائق، ولدي مميزات في فض النزاعات وإرضاء الأطراف، اتطلع للعمل مع محامي ذي شأن في المجال لاكتساب المزيد من الخبرات

